

校友成就 Alumni's Achievements



周賢明校友 · BBS · MH (社會工作)
Alumnus Francis Chau Yin-ming, BBS, MH
(Social Work)

多年來熱心參與公共及社會服務，尤其與極為西貢服務，成績斐然，獲頒授銅紫荊星章。
Awarded the BBS for his long and distinguished public and community service, particularly in Sai Kung District.



校友何秀蘭議員 · JP (英國語言文學)
Alumna Hon Cyd Ho Sau-lan, JP
(English Language and Literature)

獲委任為太平紳士。
Appointed Justice of the Peace.



黃國校友 · JP (中國研究)
Alumnus Kingsley Wong Kwok, JP
(China Studies)

獲委任為太平紳士。
Appointed Justice of the Peace.



黎榮浩校友 · MH (應用物理)
Alumnus Joe Lai Wing-ho, MH
(Applied Physics)

盡心竭力為黃大仙區服務，貢獻良多，獲頒授榮譽勳章。
Awarded the Medal of Honour for his outstanding and dedicated community service in Wong Tai Sin District.



梁樹明校友 (社會工作)
Alumnus Leung Shu-ming
(Social Work)

梁校友獲頒授行政長官社區服務獎狀。
Awarded Chief Executive's Commendation for Community Service.



林國良校友 (數學)
Alumnus Lam Kwok-leung (Mathematics)

現職懲教署助理署長，服務懲教署逾30年，表現卓越，獲頒授香港懲教事務卓越獎章。
Awarded the Hong Kong Correctional Services Medal for Distinguished Service in recognition of his outstanding performance and dedicated service in the Correctional Services Department for over 30 years.



李家祥博士 · GBS · OBE · JP
(榮譽社會科學博士)
Dr. Eric Li Ka-cheung, GBS, OBE, JP
(Doctor of Social Sciences, *honoris causa*)

於2014年9月11日獲選連任為香港賽馬會董事，任期三年。
Re-elected as Steward of The Hong Kong Jockey Club on 11 September 2014 for a term of three years.

李宗德博士 (榮譽社會科學博士)
Dr. Joseph Lee Chung-tak, GBS, JP
(Doctor of Social Sciences, *honoris causa*)

李博士於2014年9月23日獲香港城市大學頒授榮譽院士榮銜，以表揚他對教育、社會服務及該校發展的傑出貢獻。
Awarded an Honorary Fellowship by City University of Hong Kong on 23 September 2014.



榮譽大學院士呂元祥博士
Honorary University Fellow Dr. Ronald Lu

呂博士領導的呂元祥建築師事務所的百子公園翻新工程項目榮膺國際建築師協會「友善通用空間獎榮譽獎」。
Dr. Lu's company Ronald Lu & Partners wins the "Friendly Spaces Accessible to All Award" presented by the International Union of Architects for the revitalisation project of Pak Tsz Lane Park.



榮譽大學院士梁永祥校友 · BBS · JP
(英國語言文學)
Honorary University Fellow Alumnus William Leung Wing-cheung, BBS, JP
(English Language and Literature)

獲委任為地產代理監管局主席，任期由2014年11月1日起生效，為期兩年。
Appointed as the Chairman of Estate Agents Authority for a term of two years with effect from 1 November 2014.



榮譽大學院士毛俊輝博士 · BBS (英國語言文學)
Honorary University Fellow Alumnus Dr. Fredric Mao Chun-fai, BBS
(English Language and Literature)

於2014年6月26日獲香港演藝學院頒授榮譽博士學位。
Conferred as the Doctorate of the Academy *honoris causa* by the Hong Kong Academy for Performing Arts on 26 June 2014.



王英偉博士 · SBS · JP (榮譽人文學博士)
Dr. Wilfred Wong Ying-wai, SBS, JP
(Doctor of Humanities, *honoris causa*)

再獲委任為公務員薪俸及服務條件常務委員會主席，任期由2014年8月1日起生效，為期兩年。
Re-appointed as Chairman of the Standing Commission on Civil Service Salaries and Conditions of Service for a term of two years with effect from 1 August 2014.

簡兆麟校友 (工商管理)
Alumnus Philip Kan Siu-lun (Business Management)

獲再委任為市區重建局非執行董事，任期由2014年12月1日至2016年4月30日。
Re-appointed as Non-Executive Director of Urban Renewal Authority from 1 December 2014 to 30 April 2016.



校友開心事 Alumni's Happy Moments



孫倩校友(文學碩士—語言研究)
Alumna Sun Qian (MA in Language Studies)
我的難忘婚禮。
My unforgettable wedding.

陳銳強校友(傳理)
Alumnus Anthony Chan Yui-keung
(Communication)
我與家人的難忘飛行體驗。
My unforgettable flight Experience
in Hong Kong with my family.



(前排右四) 陳一元校友(商管)
(Front row, fourth from right) Alumnus Samuel Chan Yat-yuen
(Business Management)

作為會長的我，與一眾漫大卑詩省校友會會員於溫哥華
共享夏日燒烤樂趣。
As President of HKBU Alumni Association of British
Columbia, I enjoy the summer BBQ at Riverside Park in
Vancouver with members.



(右) 許敬慈校友(物理)
(Right) Alumnus Hui King-chi (Physics)

我於7月回港與1980年中國語言文學系校友重聚。
A happy reunion with Chinese Language and
Literature alumni of Class 1980 during my visit to
Hong Kong in July.



(後排左二) 張國華校友(傳理)
(Back row, second from left)
Alumnus Timmy Cheung Kwok-wah (Communication)

1980年傳理系校友重聚，學友伍永光及朱清怡伉儷
(後排左四及前排左)也從加拿大回港參加。
A reunion for Class of 1980 Communication with
alumnus Ng Wing-kong (back row, fourth from left)
and spouse alumna Anita Chu (front row, left)
coming back from Canada.



(第二排左三)陳惠賢校友(電影電視)
(Second row, third from left) Alumna Jackie Chan Wai-yin (Cinema and TV)

相識18載，仍有緣一起慶生，讓我彈Ukulele與傳理學院校友合唱生日歌！
We celebrate our 18 years of friendship and birthdays by playing Ukulele and singing birthday song.



(後排左五)莫振聲校友(化學)
(Back row, fifth from left) Alumnus Jason Mok Chun-sing (Chemistry)

我與(後排左四及左六)蕭泰崙校友及梁貴華校友參加由UIC校友舉辦的哥爾夫球練習。
Together with (back row, fourth and sixth from left) alumni Tyrone Siu and Alex Leung,
I joined a golf practice organised by UIC alumni.



(右)劉志強校友(文學碩士—傳理)
(Right) Alumnus Steve Lau Chi-keung
(MA in Communication)

我於參展香港雕塑學會2014雙年展時攝。陶瓷作品
亦會於9月及10月於高雄及沙田大會堂展出。
The photo was taken at the 2014 Exhibition of the
Hong Kong Sculpture Society. My ceramic works
were also exhibited in Kaosiung and Sha Tin Town
Hall in September and October 2014.

由梁星泉校友(英國語言文學)提供
Provided by alumnus Leung Sing-chuen
(English Language and Literature)

1974年浸大足球隊於40年後再重聚。
Class of 1974 Baptist Soccer Team reunited
after 40 years.



何樹錦校友(物理)
Alumnus Ir Ho Shu-kam (Physics)

我與5位寶貝孫兒合照。
With my five little lovely grandchildren.